



同乐 TUNGLOK



**Happy Lunar New Year**  
avour Flavours That Bring  
Families Together!

金蛇狂舞騰四海  
合家同乐庆新春



# Welcome to the Year of the Snake with TungLok Group!



合家同乐庆新春



金蛇狂舞腾四海

TungLok Group extends its heartfelt wishes to you for good fortune and abundance in the Year of the Snake. As you usher in a new year filled with hope and prosperity, we invite you to celebrate the season with our specially-curated Lunar New Year menus and delights. From exquisite festive dishes to deluxe gifts, each creation is crafted to embody the spirit of sharing and togetherness. Let TungLok be part of your celebration, bringing you taste, tradition, and elegance with every bite.

Here's to a prosperous New Year and endless blessings!

## Gong Xi Fa Cai!

同乐集团诚挚祝愿您在蛇年好运连连，丰收满满！值此充满希望与繁荣的新年之际，我们邀请您与我们一同享受同乐集团精心打造的新春佳肴与各式美食。

每一道菜、每一份年礼，都蕴含着共享与团圆的美好祝福。让同乐成为您欢庆佳节的一部分，享用美食，品味传统，传递优雅。

祝您新年吉祥如意，福气绵延不绝！

## 恭喜发财!



### COMPLIMENTARY FRAGRANT RICE GIFT PACK 免费香米礼包

With a minimum spend of \$150 in a single receipt when you dine in, excluding service charge and GST. Redeemable from 28 January to 12 February 2025.

凡单笔消费满 \$150 (不含服务费和 GST)，即可获赠香米礼包一份。  
兑换期为2025年1月28日至2月12日。

## TAKEAWAY SPECIAL 外卖特惠

### Early Bird Special 15% Off 早购特惠!

For takeaway Yu Sheng, Pen Cai and Take-Home Feast. Orders must be placed by 21 January 2025. 凡于2025年1月21日前购买外卖鱼生，盆菜与聚宝家宴，并付全款者，可享受15%折扣优待。

## tunglokfirst<sup>TM</sup> MEMBERS' PRIVILEGE 同乐会员积分



GOURMAND

# 10%

REBATE 积分回扣

VALID FROM 28 JANUARY TO 12 FEBRUARY 2025



## FESTIVE GIFTS SPECIAL 新春礼点特惠

### 15% OFF FESTIVE GIFTS 新春礼品促销\*

Exclusively for tunglokfirst members, as well as Citi<sup>1</sup> and UOB Cardmembers<sup>2</sup>.

\*Valid for Pork Bak Kwa and Nian Gao selections till 12 February 2025.



tunglokfirst<sup>TM</sup>



UOB CARDS

All prices quoted in this brochure are subject to 10% service charge (except takeaways) and prevailing government tax. All the above-stated promotions are subject to general terms and conditions.

Whilst stocks last. All information is accurate at time of printing but may be subject to change without notice.

本手册所列价格需加收10%服务费（外带除外）及现行政府税。以上所有促销附带条件，售完为止。所有信息在印刷时是准确的，但可能随时更改，恕不另行通知。

<sup>1</sup>Citi Cards' Terms and Conditions apply. <sup>2</sup>UOB Dining Privileges' General Terms and Conditions apply.



# 同乐聚宝 TungLok

## 家宴 Take-Home Feast

This festive season, bring home the finest flavours with our popular **TungLok's CNY Take-Home Feast!** Curated for joyous reunions and family gatherings, this 5-course set features our signature **prosperity dishes**. Each dish is prepared with the highest quality ingredients, ensuring an indulgent, hassle-free celebration. Perfect for families, friends or as a thoughtful gift to loved ones.

欢度新春，从同乐聚宝家宴开始！物超所值的同乐盆菜外卖配套，为团圆和家庭聚会量身定制。包括同乐聚宝盆菜，鸿运鱼生等五道应节美食。每道菜着均选用高品质食材，为您提供奢华、轻松的庆祝体验，非常适合家人、朋友共享或作为贴心礼物赠送亲友。

### PROSPEROUS FEAST 兴旺聚宝家宴

**\$468**

6 persons / 六位

**\$590**

10 persons / 十位



### GLORIOUS FEAST 富贵聚宝家宴

**\$548**

6 persons / 六位

**\$748**

10 persons / 十位

- Treasure Bowl (Pen Cai) 聚宝盆菜
- Prosperity Yu Sheng 鸿运鱼生
- Superior Herbal Chicken with Ginseng 长白山人参鸡
- Fried Glutinous Rice with Assorted Preserved Meat and Conpoy 干贝腊味糯米饭
- TungLok Nian Gao 同乐年糕

Available at 在以下餐馆售卖:

TungLok Heen 同樂軒 • TungLok Signatures 同樂經典 • TungLok Peking Duck 同樂雅苑 • TungLok Seafood 同乐海鲜  
• TungLok Teahouse 同樂小聚 • Lao Beijing 老北京食堂







# 同乐聚宝 TungLok

## 盆菜 Treasure Bowl



Elevate your reunion gatherings with an opulent stew of wonder that is laden with layers of fresh seafood alongside exquisite festive delicacies. Its decadent, braised abalone sauce lends sweet and savoury notes to this treasure trove that boasts a myriad of textures and flavours, making this the perfect complement to reunion meals.

欢庆新春, 家人团聚, 少不了著名的同乐聚宝盆菜。精美砂煲荟萃食物精华, 优中选优的上等海鲜及多种食材琳琅满目, 佐以同乐独门秘方调制的鲍鱼汁, 口感丰富, 味道绝佳, 令同乐聚宝盆菜成为华人新年团圆宴上首选的应节佳肴。

### PROSPEROUS TREASURE BOWL 兴旺聚宝盆菜

**\$328**

6 persons / 六位



**\$428**

10 persons / 十位

#### 13 Luscious Ingredients:

10-head Abalone, Sea Cucumber, Dried Oyster, Pork Shank, Homemade Fish Puff, Live Prawn, Smoked Duck Breast, Shiitake Mushroom, Sliced Squid, Beancurd Knot, Lotus Root, Black Moss and Chinese Cabbage.

#### 十三种上等材料:

十头鲍鱼、海参、溏心蚝豉、元蹄、手打鱼腐、生虾、熏鸭胸肉、花菇、贵妃鲍片、豆结、莲藕、发菜和津白。

### GLORIOUS TREASURE BOWL 富贵聚宝盆菜

**\$428**

6 persons / 六位



**\$628**

10 persons / 十位

#### 16 Exquisite Ingredients:

Fresh Shark's Fin, 6-head Abalone, Conpoy, Homemade Fish Puff, Sea Cucumber, Dried Oyster, Pork Shank, Fresh Scallop, Live Prawn, Smoked Duck Breast, Shiitake Mushroom, Sliced Squid, Beancurd Knot, Lotus Root, Black Moss and Chinese Cabbage.

#### 十六种上等材料:

新鲜鱼翅、六头鲍鱼、原粒干贝、手打鱼腐、海参、溏心蚝豉、元蹄、新鲜带子、生虾、熏鸭胸肉、花菇、贵妃鲍片、豆结、莲藕、发菜和津白。

Available at 在以下餐馆售卖:

TungLok Heen 同樂軒 • TungLok Signatures 同樂經典 • TungLok Peking Duck 同樂雅苑 • TungLok Seafood 同乐海鲜  
• TungLok Teahouse 同樂小聚 • Lao Beijing 老北京食堂







# 同乐鸿运 TungLok

## 鱼生 Prosperity Yu Sheng

Ring in Chinese New Year with TungLok's Prosperity Yu Sheng that tells its tale of tradition as it graces the tables of all reunion gatherings. This quintessential masterpiece flaunts a vibrant harmony of the finest ingredients such as fresh vegetables, yam, sweet potato shreds, with premium smoked Norwegian salmon as its crown. Drizzle TungLok's lower-in-sugar Yu Sheng sauce, and transform this timeless dish into a refreshing and healthier delight.

新春伊始，普天同庆，企盼丰收的宴席上，鱼生就是当仁不让的头盘。鼎鼎大名的同乐鸿运鱼生采用新鲜的菜蔬、香芋、甜薯作丝，特意选用熏制挪威三文鱼\*，配搭各种其他好料，较低糖鱼生酱调味，让同乐鱼生不仅象征着丰收和好运，还为您带来健康，献上最美好的节日祝福。

**\$78**

6 persons / 六位



**\$98**

10 persons / 十位

*\*Abalone is also available. Please check with our respective restaurants for more information.  
有鲍鱼供择购。请向餐厅询问价格及其他信息。*

Available at 在以下餐馆售卖：

TungLok Heen 同樂軒 • TungLok Signatures 同樂經典 • TungLok Peking Duck 同樂雅苑 • TungLok Seafood 同乐海鲜  
• TungLok Teahouse 同樂小聚 • Lao Beijing 老北京食堂









 **跳舞** Dancing  
 **鱼生** Yu Sheng

Get ready to crack open the fun this Chinese New Year with our Dancing Yu Sheng featuring over 20 ingredients! This year's new and improved rendition is packed with a multitude of textures and flavours, spotlighting premium seafood such as smoked salmon, Arctic surf clams, jellyfish, and crispy, addictive shrimp heads. All these are served on a bed of assorted vegetables topped with homemade raspberry sauce for a delightful start to the new year. So put away your cutlery, slip on your glove, and *lo hei* the Dancing Crab way with your family and friends!

农历新年来临，让我们与最新升级版跳舞鱼生一起开启欢乐时光！这道菜使用超过二十种食材，包括烟熏三文鱼、北极贝、海蜇和脆虾头，搭配自制树莓酱，为新年带来崭新气象。放下餐具，戴上手套，与家人朋友一起体验跳舞螃蟹风格的捞起乐趣！

**\$68**

4 persons / 四位







 **跳舞** Dancing  
 **盆菜 Pen Cai\***

If you are looking for a unique twist to the traditional treasure bowl, look no further than Dancing Crab's Pen Cai! Brimming with a combination of braised meat and seafood, expect delicacies like Japanese snow crab claw, red sea prawn, salt-baked chicken and smoked duck. A homemade seafood abalone sauce perfectly ties in all flavours in one treasure pot, making this an extravagant feast befitting as a centerpiece on all reunion tables.

如果您想尝试不同于传统的菜色，跳舞盆菜绝对是不二之选！满载精心烹制的肉类和新鲜海味，包含日本雪蟹钳、美人虾、盐焗鸡和烟熏鸭等美味食材，自制的鲍鱼海鲜酱将所有风味完美融合，为您的团圆餐桌增添奢华气派。

**13 Luxurious Ingredients:**

Japanese Snow Crab Claw, Red Sea Prawn, Scallop, 10-head Abalone, Sliced Squid, Smoked Duck, Salt-baked Chicken, Chicken Cheese Meatball, Tteokbokki, Shiitake Mushroom, Beancurd Skin, Lotus Root and Baby Cabbage.

**十三种高端食材：**

日本雪蟹钳、美人虾、扇贝、十头鲍鱼、贵妃鲍片、烟熏鸭、盐焗鸡腿、芝士鸡肉球、韩式年糕、花菇、豆根片、莲藕和娃娃菜。

**\$188**

6 persons / 六位

\*A 3-day advanced order is required for Dancing Pen Cai. 跳舞盆菜需提前三天预定。







QIN

RESTAURANT & BAR

# 亲 QIN

## 鱼生 Yu Sheng

To mark the Chinese New Year, QIN presents its very own interpretation of Yu Sheng, sporting dashing colours with tantalising flavours and textures to match. The medley features a colourful arrangement of white, green and watermelon daikon, carrot, pomelo, crispy yam, fried and pickled shallot, and diced peach topped with beetroot-cured salmon.

Drizzle this festive salad with homemade vinegar dressing infused with TungLok's Ruby Peach Tea 40 for a beautiful start to the year.

为庆祝华人新年，QIN 餐厅推出全新创意捞起，以炫彩搭配的食材，带来丰富的口感与层次感。食材包括白色和绿色萝卜、西瓜萝卜、胡萝卜、柚子、脆炸芋丝、油炸和腌制葱头、甜桃丁，并配上甜菜根腌制三文鱼。淋上加入同乐蜜春四十庆典茶的特制果醋酱，象征新年有一个美好的开始。

**\$68**

3 - 4 persons / 三至四位



**\$88**

6 - 8 persons / 六至八位

\*A 3-day advanced order is required. 鱼生需提前三天预定。

^ Valid for dine-in only. 仅限堂食。







同乐 TUNGLOK

# Add a touch of **elegance** to your CNY celebrations

TungLok's Bespoke Ruby Peach Tea 40 features an exclusive blend of Gryphon Tea's Spring-harvested Tie Guan Yin from Anxi, Fujian province, China. Delicately infused with peach flowers, orange blossoms, and elderflowers, this tea is the perfect blend of refreshment and sophistication. Every sip is a toast to good health and prosperity.

*Available for dine-in at all TungLok restaurants and also in convenient sachets packed in an elegant tin that is great as gifts!*

同乐蜜春四十花茶为您的新春节庆增添甜蜜色彩!

同乐集团独家定制的蜜春四十花茶采用 Gryphon Tea 特有的春季采摘的中国福建省安溪铁观音，精心融合了桃花、橙花和接骨木花，混合制成。清爽与优雅完美结合，让您品出健康，献上对未来荣景的美好祝福。

同乐蜜春四十花茶在所有同乐集团旗下餐厅均可轻斟慢饮。您也可以选购装在雅致锡罐中的袋装茶，是佳节送礼最好的选择!

**\$28** NETT  
PER TIN / 每罐  
12 sachets / 十二袋





# 靈芝

LING ZHI  
VEGETARIAN



## 长寿聚宝 Vegetarian 素宴 Take-Home Feast

Celebrate the season of abundance with LingZhi Vegetarian's CNY Take-Home Feast, where tradition meets wholesome innovation. Indulge in our specially-curated creations, made with fresh, wholesome ingredients and crafted to deliver the flavours of prosperity while staying true to the spirit of vegetarian dining.

灵芝素食馆的长寿聚宝素宴，以创新健康的方式庆祝丰收之季！精选的新鲜健康食材，传达富贵的味道，同时彰显素食餐饮的传统精神。为您带来健康、吉祥的年味。

### \$368

6 persons / 六位



### \$488

10 persons / 十位

- Longevity Treasure Bowl (Vegetarian Pen Cai)  
包罗万有
- Prosperity Vegetarian Yu Sheng  
年年有余素鱼生
- Deep-fried Vegetarian Fish with Teriyaki Sauce  
照烧汁素鱼
- Glutinous Rice with Vegetarian Bak Kwa wrapped in Lotus Leaf  
荷叶玉干糯米饭
- TungLok Nian Gao  
同乐年糕









# 靈芝

LING ZHI  
VEGETARIAN

## 包罗万有 Longevity 素盆菜 Treasure Bowl (Vegetarian Pen Cai)

Elevate your reunion dinner with our Longevity Treasure Bowl, a beautifully crafted vegetarian Pen Cai designed to bring abundance and harmony to your celebration.

Overflowing with premium wholesome ingredients, this dish is slow-braised to perfection and symbolises good fortune and prosperity for the year ahead. It is a feast for the soul which brings joy and good health to all who share it.

让您的新春团圆餐升格，请尝试我们的包罗万有素盆菜。这款精心制作的素食盆菜寓意丰盈和谐，象征着新年的好运和繁荣。荟萃优质的健康食材，经过慢炖烹制，将品尝美食提升为一场身心的飨宴，带给每位品尝者健康和喜悦。

### 24 Luscious Ingredients:

Vegetarian Abalone, Celtuce, Water Bamboo Shoot, Green Bamboo Shoot, Winter Bamboo Shoot, Baby Corn, Mountain Yam, Yam, Lotus Root, Yellow Fungus, 'Ji Cong' Fungus, White Fungus, 'Yu Er' Fungus, Black Fungus, Snow Fungus, Sea Bird's Nest, Shiitake Mushroom, Monkey Head Mushroom, Bamboo Pith, Brussel Sprout, Wolfberry, Black Moss, Beancurd Skin and Roasted Wheat Bran.

### 二十四种优等素食食材:

素包鱼，茼蒿，茭白笋，青笋，冬笋，粟米笋，淮山，芋头，莲藕，鲜黄耳，鸡枞菇，白玉耳，榆耳，秋耳，雪耳，海燕窝，花菇，猴头菇，竹笙，孢子甘蓝，枸杞子，发菜，腐竹和烤麸。

**\$218**

6 persons / 六位



**\$318**

10 persons / 十位



Longevity Treasure Bowl  
(Vegetarian Pen Cai)  
包罗万有素盆菜





靈芝

LING ZHI  
VEGETARIAN

 年年有余  Prosperity  
素鱼生 Vegetarian Yu Sheng

Welcome the Lunar New Year with a delightful twist on tradition at LingZhi Vegetarian! Our Prosperity Vegetarian Yu Sheng presents a vibrant medley of wholesome ingredients such as fresh vegetables, fruits, nuts, and herbs, all thoughtfully selected to bring you an abundance of health and fortune. The ingredients come together to create an uplifting and delicious experience. Together with TungLok's lower-in-sugar sauce, toss to happiness and good fortune with friends and family, while savouring guilt-free flavours that nourish the body and spirit.

欢迎您在灵芝素食馆以独特的新方式迎接农历新年！我们的年年有余素鱼生采用了新鲜蔬菜、水果、坚果和香草的缤纷组合，精心搭配，为您带来健康和幸运。再加上同乐独创的较低糖酱料，和家人朋友一起捞出幸福与好运，享受无负担的美味，滋养身体与心灵。

\$68

6 persons / 六位



\$88

10 persons / 十位





# 同乐春节 **TungLok**

## 礼品 Festive Gifts

Make this Lunar New Year extra memorable with TungLok Group's festive gift ideas! Designed to embody prosperity, good health and joy, each gift is made with premium ingredients and festive flair. From Candied Walnuts and succulent Bak Kwa, to auspicious Nian Gao and our special-recipe X.O. sauce, our gifts are perfect for sharing blessings with loved ones, friends, and business partners.

让这个农历新年更加特别，请选择同乐集团的节庆礼品！我们的年礼设计寓意繁荣、健康和快乐，均选用优质食材，洋溢着喜庆色彩。无论是琥珀核桃，美味肉干，吉祥年糕，特制X.O.酱，就是您和亲朋好友，商务伙伴，共庆新春佳节的完美选择。

1 Candied Walnut  
琥珀核桃  
**\$21.80**  
per bottle / 每罐

2 TungLok Pork Bak Kwa  
同乐猪肉干  
**\$38.80**  
per 500g / 克  
Choice of flavours 任选一种口味:  
Honey-glazed 蜜汁 • Spicy 香辣

3 Seasons of Happiness  
四喜年糕  
**\$52**  
four flavours of Nian Gao per box /  
每盒四种年糕口味  
Traditional 传统 • Pandan 香兰  
Black Sesame 黑芝麻 • Red Dates 红枣皇

4 TungLok Nian Gao  
同乐年糕  
**\$25**  
one flavour per box / 每盒一种口味  
Choice of flavours 任选一种口味:  
Traditional 传统 • Pandan 香兰  
Black Sesame 黑芝麻 • Red Dates 红枣皇

5 TungLok X.O. Sauce  
同乐精制X.O.酱  
**\$11.80**  
per bottle / 每瓶



Available at 在以下餐馆售卖:  
TungLok Heen 同樂軒 • TungLok Signatures 同樂經典 • TungLok Peking Duck 同樂雅苑 • TungLok Seafood 同乐海鲜  
• TungLok Teahouse 同樂小聚 • Lao Beijing 老北京食堂



For All Occasions

# PROSPERITY

## POT SET

(serves up to 10 persons)

**\$558** per set  
(\$608.22 incl. 9% GST)

Orders can be placed from

**16 December 2024 till 9 February 2025**

Menus are available for delivery from

**30 December 2024 till 12 February 2025**

TO ORDER, SIMPLY SCAN  
THIS QR CODE:



tunglokfirst<sup>TM</sup> members enjoy a **15% REBATE** on our CNY Menus (excluding A La Carte Menu). Please order by scanning the QR Code above and use the **Promo Code "TLCNY15"** when checking out your orders.

### Terms & Conditions:

- Orders to be placed at least 3 working days in advance.
- Food will be packed in disposable containers. No setup. The package includes the necessary cutlery.
- Delivery charge at \$30 and prevailing GST of the total amount is applicable.
- We reserve the rights to replace any of the menu items with another of equivalent value if it is unavailable due to seasonality.
- Earnings of TL\$ will be credited to your membership account within 2-3 working days after the event date.
- To redeem your TL\$, kindly contact us at 6694 1717 (WhatsApp) or email us at catering@tunglok.com to complete the purchase.
- Standard TungLokFirst terms and conditions apply.



## FESTIVE SELECTIONS 佳节盛宴

TungLok Prosperous Treasure Bowl (Pen Cai)  
兴旺聚宝盆菜

TungLok Glorious Treasure Bowl (Pen Cai)  
富贵聚宝盆菜

Prosperity Smoked Norwegian Salmon Yu Sheng  
鸿运鱼生 (熏挪威三文鱼生)

Fried Glutinous Rice with Assorted Preserved Meat and Conpay  
干贝腊味糯米饭

Superior Herbal Chicken with Ginseng (whole)  
长白山人参鸡

### 6 PERSONS

**\$328**  
(\$357.52 w/GST)

**\$428**  
(\$466.52 w/GST)

**\$78**  
(\$85.02 w/GST)

**\$36**  
(\$39.24 w/GST)

----

### 10 PERSONS

**\$428**  
(\$466.52 w/GST)

**\$628**  
(\$684.52 w/GST)

**\$98**  
(\$106.82 w/GST)

**\$48**  
(\$52.32 w/GST)

**\$50**  
(\$54.50 w/GST)



## WHOLESOME GOODNESS 春节美食

(Only at LingZhi Vegetarian Restaurant)

Longevity Treasure Bowl (Vegetarian Pen Cai)  
包罗万有

Prosperity Vegetarian Yu Sheng  
年年有余素鱼生

Deep-fried Vegetarian Fish with Teriyaki Sauce  
照烧汁素鱼

Glutinous Rice with Vegetarian Bak Kwa wrapped in Lotus Leaf  
荷叶玉干糯米饭

### 6 PERSONS

**\$218**  
(\$237.62 w/GST)

**\$68**  
(\$74.12 w/GST)

**\$36**  
(\$39.24 w/GST)

**\$24**  
(\$26.16 w/GST)

### 10 PERSONS

**\$318**  
(\$346.62 w/GST)

**\$88**  
(\$95.92 w/GST)

**\$60**  
(\$65.40 w/GST)

**\$36**  
(\$39.24 w/GST)



## TAKE-HOME FEAST 同乐家宴 (Includes 5 items)

With Prosperous Treasure Bowl (Pen Cai)  
兴旺聚宝家宴

With Glorious Treasure Bowl (Pen Cai)  
富贵聚宝家宴

With Longevity Treasure Bowl (Pen Cai)  
长寿聚宝素宴

### 6 PERSONS

**\$468**  
(\$510.12 w/GST)

**\$548**  
(\$597.32 w/GST)

**\$368**  
(\$401.12 w/GST)

### 10 PERSONS

**\$590**  
(\$643.10 w/GST)

**\$748**  
(\$815.32 w/GST)

**\$488**  
(\$531.92 w/GST)



## QĪN YU SHENG 亲鱼生\*\*

\*A 3-day advanced order is required. ^ Valid for dine-in only.  
鱼生需提前三天预定。仅限堂食。

### 3 - 4 PERSONS

**\$68**  
(\$74.12 w/GST)

### 6 - 8 PERSONS

**\$88**  
(\$95.92 w/GST)



## DANCING CRAB DOUBLE TREASURE 跳舞螃蟹双宝

Dancing Yu Sheng  
跳舞鱼生

Dancing Pen Cai\*  
跳舞盆菜

\*A 3-day advanced order is required for Dancing Pen Cai.  
跳舞盆菜需提前三天预定。

### 4 PERSONS

**\$68**  
(\$74.12 w/GST)

----

### 6 PERSONS

**\$188**  
(\$204.92 w/GST)



## FESTIVE GIFTS 春节礼品

Candied Walnut 琥珀核桃

TungLok Pork Bak Kwa 同乐猪肉干  
(Honey-glazed / Spicy I 蜜汁 / 香辣)

Seasons of Happiness 四喜年糕

TungLok Nian Gao 同乐年糕  
(Traditional / Pandan / Black Sesame / Red Dates  
传统 / 香兰 / 黑芝麻 / 红枣皇)

TungLok X.O. Sauce 同乐精制X.O. 酱

**\$21.80** per bottle (\$23.76 w/GST)

**\$38.80** per 500g (\$42.29 w/GST)

**\$52** per box (\$56.68 w/GST)

**\$25** per box (\$27.25 w/GST)

**\$11.80** per bottle (\$12.86 w/GST)



All of the above offers are available from 8 January till 12 February 2025 (whilst stocks last) at all TungLok restaurants (except Tóng Lè Private Dining, Dancing Crab and QĪN Restaurant & Bar).  
以上所有优惠将在同乐集团各店 (同樂贵宾樓、跳舞螃蟹和QĪN Restaurant & Bar除外) 销售。截至日期2025年2月12日, 存货有限, 售完为止。

All prices quoted in this brochure are subject to 10% service charge (except takeaways) and prevailing government tax. All prices and information are correct at time of printing.

For corporate and bulk orders, please call 6337 2055 or email: [banquet@tunglok.com](mailto:banquet@tunglok.com).

本手册所列价格需加收10%服务费 (外带除外) 及现行政府税。所有价格和资讯在印制时是准确的。公司和团购, 请致电 6337 2055, 或电邮 [banquet@tunglok.com](mailto:banquet@tunglok.com)。



# 新春 Chinese New Year

## 营业时间 Business Hours

### Restaurants 餐馆

### CNY EVE 除夕

### 1<sup>st</sup> Day 初一

### 2<sup>nd</sup> Day 初二

### 3<sup>rd</sup> Day 初三

#### LUNCH 午餐

#### DINNER 晚餐

#### LUNCH 午餐

#### DINNER 晚餐

#### LUNCH 午餐

#### DINNER 晚餐

#### LUNCH 午餐

#### DINNER 晚餐

#### TUNG LOK SIGNATURES 同樂經典

- Orchard Rendezvous Hotel, #02-18
- Clarke Quay Central, #02-88

6834 0660  
6336 6022

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.30pm

CLOSED CLOSED  
CLOSED CLOSED

11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

#### TUNG LOK SEAFOOD 同樂海鮮

- d'Arena Jurong (opposite SAFTI)
- Orchard Central, #11-05
- Paya Lebar Quarter, #03-09/10
- Park Regis by Prince Singapore, Lobby Level
- Gardens by the Bay, #01-10 (Below Flower Dome)

6262 6996  
6834 4888  
6909 8933  
6721 9118  
6022 0188

11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED  
CLOSED CLOSED  
CLOSED CLOSED  
11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.00pm  
CLOSED CLOSED

10.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
10.30am - 3.00pm 5.45pm - 10.30pm  
10.30am - 3.00pm 5.45pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm  
11.00am - 5.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.00am - 3.00pm 5.45pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 5.45pm - 10.30pm  
11.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm  
11.30am - 5.00pm 5.30pm - 10.00pm

#### TÓNG LÈ PRIVATE DINING 同樂貴賓樓 (OUE Tower, Level 10)

6634 3233

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.30pm

CLOSED CLOSED

11.30am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

11.30am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

#### LINGZHI VEGETARIAN RESTAURANT 灵芝素食馆 (Liat Towers, #05-01)

6734 3788

11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.00pm

11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.00pm

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED

#### LAO BEIJING 老北京食堂 (Square 2, #02-76)

6358 4466

11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

#### TUNG LOK HEEN 同樂軒 (Hotel Michael, Lobby Level, RWS)

6884 7888

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

#### TUNG LOK PEKING DUCK 同樂雅苑

- Orchard Central, #07-07/08/09
- Velocity@Novena Square, #02-11/12

6736 0006  
6992 2777

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED  
CLOSED CLOSED

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

#### TUNG LOK TEAHOUSE 同樂小聚 (Square 2, #01-73)

6893 1123

11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

#### DANCING CRAB 跳舞螃蟹

- Orchard Central, #07-14/15
- VivoCity, #03-10

6509 1878  
6222 7377

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED  
CLOSED CLOSED

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

#### HOME FIESTA 同樂家宴 (AMK Hub, #B1-51C)

-

11.00am - 4.00pm CLOSED

CLOSED CLOSED

11.00am - 9.00pm

11.00am - 9.00pm

#### QIN RESTAURANT & BAR (The Clan Hotel, Level 4 & 5)

6980 3535

12.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.00pm

12.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.00pm

12.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.00pm

12.00am - 3.00pm 6.00pm - 10.00pm

#### USHIO SUMIYAKI & SAKE BAR (OUE Tower, Level 8)

9105 3488  
(For reservations via WhatsApp only)

11.30am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

CLOSED CLOSED

11.30am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

11.30am - 3.00pm 6.00pm - 10.30pm

#### DOURAKU SUSHI 同樂壽司

- d'Arena Jurong (opposite SAFTI)
- Gardens by the Bay, #01-10 (Below Flower Dome)

6262 6996  
6022 0188

11.00am - 3.00pm 5.00pm - 10.30pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

CLOSED CLOSED  
CLOSED CLOSED

10.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

11.00am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm  
11.30am - 3.00pm 5.30pm - 10.00pm

• Last order will be 30 minutes before closing time for all restaurants. • Reservations are highly recommended for all restaurants.



 Like us on    @TungLokGroup